

議程
AGENDA

都會規劃小組委員會第 731 次會議
731st Metro Planning Committee Meeting

以傳閱方式進行
By Circulation

通過第 730 次會議記錄
Confirmation of Minutes of the 730th Meeting

九龍區
Kowloon District

第 12A 條申請編號 Y/K9/24(要求延期)

申請修訂《紅磡分區計劃大綱核准圖編號 S/K9/28》，把位於九龍紅磡溫思勞街 37 號紅磡內地段第 238 號 F 分段餘段及第 238 號 G 分段的申請地點由「住宅(甲類)4」地帶改劃為「政府、機構或社區(1)」地帶 (公開會議)

Section 12A Application No. Y/K9/24 (**Request for Deferral**)

Application for Amendment to the Approved Hung Hom Outline Zoning Plan No. S/K9/28, To rezone the application site from “Residential (Group A) 4” to “Government, Institution or Community (1)”, Hung Hom Inland Lots 238 S.F RP and 238 S.G, 37 Winslow Street, Hung Hom, Kowloon (**Open Meeting**)

其他事項
Any Other Business

提供以上資料，旨在方便市民大眾參考。在任何情況下，城市規劃委員會都不會就以上資料的使用及該等資料的任何錯誤或偏差承擔任何責任。任何人如有疑問，應向城市規劃委員會秘書處查詢。

The above information is provided for easy reference of the general public. Under no circumstances will the Town Planning Board accept any liabilities for the use of the above information nor for any inaccuracies or discrepancies of the information provided. In case of doubt, clarification should always be sought from the Secretariat of the Town Planning Board.